
 

 

 

 

           12/3/2020 

A chara, 

Tá an scéal maidir leis an gcoróinvíreas ag athrú ó lá go lá. Ón lá amárach amach, Dé hAoine 

13/3/2020, beidh na scoileanna á ndúnadh go dtí an 29/3/2020. 

Seo iad na socruithe atá déanta againn do na daltaí. 

Bliain 6 

Cuirfear ranganna ar fáil chomh fada agus is féidir ar Zoom nó ar Meet, faoi mar atá mínithe 

dóibh. 

Beidh na ranganna ar siúl ag an gnáth-am ar an gclárama. Seolfar obair chucu agus glacfar le 

hobair uathu tríd an ríomhphost. Is féidir teagmháil a dhéanamh le múinteoirí tríd an 

ríomhphost. Tá Zoom agus Meet ar fáil ar an nguthán póca agus ar an ríomhaire. 

Bliain 3 

Beidh ranganna ar siúl ar Zoom nó ar Meet, mar atá thuas. 

Bliain 1, 2, 5 

Seolfar obair chucu trí ríomhphost na scoile. 

Tá sé ráite leis na daltaí a gcuid téacsleabhar ar fad a thabhairt abhaile leo. 

Leanaigí, le bhur dtoil, gach treoir agus réamhchúram atá leagtha amach ag an HSE. 

An chúis atá le scoileanna a dhúnadh ná chun daoine a choimeád siar óna chéile. Cinntígí mar 

sin go bhfanann daltaí sa bhaile agus nach mbeidh siad ag bualadh le daoine eile.           

Beimid ag coimeád tuismitheoirí ar an eolas trí aip na scoile chomh fada agus is féidir. 

Go raibh maith agaibh as bhur gcomhoibriú. 

Le meas, 

 

______________________________ 

Éamonn Mac Muiris (Príomhoide) 



 

 

 
 

12/3/2020 

A chara, 

 

As you are aware, the Covid19 situation is evolving and changing daily.  Presently as of 

tomorrow, Friday 13/3/2020 the school will close and remain closed until 29/3/2020.   

 

These are the arrangements that have been made for students: 

 

6th Years   

 

Classes on Zoom / Meet as outlined to them, as much as is possible and as appropriate class 

times will follow their normal timetable.  Work will also be sent and received through their 

school email. Contact can be made with teachers via email.  Zoom / Meet available on phone 

as well as computer. 

 

3rd Years  

 

Classes on Zoom / Meet as outlined to them, as much as is possible and as appropriate.   

Class times will follow their normal timetable.  Work will also be sent and received through 

their school email.  Contact can be made with teachers via email.  Zoom / Meet available on 

phone as well as computer. 

 

Years 1, 2 and 5 

  

Work being sent through their school email. 

 

All students have been instructed to bring all their textbooks home. 

Please follow all guidelines and precautions as outlined by HSE.  

 

As closing of schools is with a view to isolating people, please ensure students remain at 

home and avoid meeting others. 

 

Also, we will be updating parents / guardians through School App as much as possible. 

 

Thank you very much for your co-operation. 

Le meas, 

 

________________________________ 

Éamonn Mac Muiris (Príomhoide) 


